
Jappa skole 

FAU-møte 26.5.2021 kl 1800-1900 

Digitalt 

Til stades:  

Gase Handeland (1. kl., leiar) 

Jostein Aasen (4. kl) 

Tonje Røyset Jørgensen (5. kl) 

Merethe Egeland (6. kl) 

Magnhild Selås (7. kl., referent) 

 

1. Godkjenning av referat: Referatet blei godkjent utan kommentarar 

2. Oppfølging av saker:  

a. Kino: Ideen om kino kom opp: Undersøkinga viser at det går an å leige heile kinoen, 

det vil koste ca 40 kr /elev. FAU går ikkje vidare med dette nå.  

b. Etter ønske frå skulen har FAU kjøpt og levert is, noko  elevane tok godt i mot ein av 

dagane før 17. mai.  

c. Trafikksituasjonen: Kommunen vil invitere med FAU til eit møte om planlegging av 

trafikkbetringstiltak i juni.  

3.  Søknad frå 7. trinn om støtte til avslutning: Fordi nåverande 7. trinn ikkje fekk inntekter frå 

17. mai i fjor, søkte dei om støtte til å arrangere ein avslutningstur for trinnet. Vedtak: FAU 

støtter søknaden med 2000 kr på grunn av den ekstraordinære situasjonen med inntektssvikt 

17. mai i fjor.  

 

 


